



CMP/OCT/2022/0004

إفصاح عن تصنيف إئتماني
Announcement on Credit Rating

Date	10/10/2021	التاريخ
Name of Listed Company	مجموعة جي إف إتش المالية ش. م. ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة المدرجة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Name of the Credit Rating Agency	كابيتال انتليجنس للتصنيفات الائتمانية Capital Intelligence Ratings	اسم جهة التصنيف / وكالة التصنيف الائتماني
Credit Rating Classification Categories	التصنيف طويل الأجل وقصير الأجل للمجموعة بالنسبة للعملة الأجنبية بالمستوى (BB-) و (B) على التوالي مع نظرة مستقبلية مستقرة Long-Term and Short-Term Foreign Currency Ratings at (BB-) and (B) Respectively with a Stable Long Term Outlook	فئات التصنيف
A simple explanation of the Credit Rating Classification issued and its implications	<p>تود مجموعة جي إف إتش المالية إعلام السادة المساهمين والأسواق أن "كابيتال انتليجنس" للتصنيف الائتماني قد قامت بتأكيد النظرة المستقبلية للمجموعة كـ "مستقرة"، بالإضافة إلى إعادة تأكيد تصنيفنا طويل وقصير الأجل للعملة الأجنبية بمستوى BB- و B على التوالي.</p> <p>وفقاً لكابيتال انتليجنس، لا تزال التصنيفات مدعومة بالسيولة المرضية وملف استحقاق الديون الممتد والميزانية العمومية المتنوعة جغرافياً. كما قيل إن دعم التصنيفات هو انخفاض معقول في مخاطر إعادة التمويل، وقدرة مرضية على خدمة الدين، وتحسين تنوع مصادر الإيرادات.</p> <p>GFH Financial Group would like to advise its shareholders and the markets that Capital Intelligence Ratings (CI) has affirmed our outlook as 'Stable' - in addition to reaffirming our Long and Short-term Foreign Currency Rating as "BB-B", respectively.</p> <p>According to the CI, the ratings remain underpinned by GFH's satisfactory liquidity, extended debt maturity profile and geographically diversified balance sheet. Also supporting the ratings was said to be reasonably low refinancing risk, satisfactory debt service capacity and improved diversification of revenue streams.</p>	شرح مبسط للتصنيف الصادر ودلالاته
The expected financial impact of the Credit Rating Classification on the company's business and financial position	لا ينطبق Not applicable	الأثر المالي المتوقع للتصنيف على نتائج أعمال والمركز المالي للشركة
Future outlook (as per the Credit	مستقرة Stable	النظرة المستقبلية للشركة (حسب رأي جهة التصنيف الائتماني)



Rating Agency) about the company		
Summary of the official statement issued by the company regarding the Classification of the Credit Rating	<p>تعبر الإدارة عن سرورها لتقدير كابيتال انتلجنس المستمر لجهودنا في الحد من المخاطر الائتمانية الشاملة لدينا على مدى السنوات الماضية. تُظهر التصنيفات نزاهة نهجنا الدفاعي للاستثمارات بالإضافة إلى العناية الواجبة الصارمة لإدارة المخاطر وممارسات الرسمة.</p> <p>كما نعتبر تطرق تقرير كابيتال انتلجنس لإطلاقنا قطاعات أعمال جديدة على مر السنين بالإضافة إلى هذه التصنيفات تقديرًا لجهودنا المستمرة لتحقيق استراتيجيتنا لتحويل جي إف إنتش إلى مجموعة مالية متكاملة ومتوافقة مع الشريعة الإسلامية.</p> <p>The management are pleased with CI's ongoing recognition of our efforts in reducing our overall credit risk profile over the last few years. The ratings demonstrate the integrity of our defensive approach to investments as well as the resounding due diligence of our risk management and capitalisation practices.</p> <p>With our launch of new business segments over the years being noted as part of CI's report, the ratings are also a recognition of our continued efforts to pursue our strategy of transforming GFH into a fully integrated Sharia'a compliant financial group.</p>	ملخص التصريح الرسمي الصادر عن الشركة بشأن التصنيف
Press release or executive summary	<p>بالإمكان الرجوع الى موقع وكالة التصنيف من أجل التقرير You may refer to the agency's website for the report http://www.ciratings.com/news/2022/10/06/3959</p>	التصريح الصحفي أو الملخص التنفيذي

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	